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Valtuutettu Jari-Antti Hörkön ym. valtuustoaloite koskien
merimetsoyhdyskuntien rajoittamista
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Kaupunginvaltuusto 11.06.2018 § 62

Valtuutettu Jari-Antti Hörkkö luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
kah dek san valtuutetun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Lähiruoka on meille kaikille tärkeä asia. Lähiruuan tuot ta mi-
nen säästää luontoa sekä tuottaa elinkeinoja paikallisille tuot-
ta jil le. Tällä hetkellä erityisesti lähikalan tuottaminen on han-
ka laa alhaisten kalakantojen takia. Olisi ihanteellista, että
Naan ta lin kaltaisen saaristokaupungin ravintoloissa tar jot tai-
siin enemmän paikallista kalaa muualla maailmasta tuotetun
ja kuljetetun kalan sijaan. Samanlaisen trendin soisi palaavan
myös kauppojen kalatiskeille. Merimetsot ovat omalta osal-
taan syventämässä paikallisten kalakantojen ahdinkoa. Osa
tut ki muk sis ta kertoo merimetson haitallisista vaikutuksista ka-
la kan toi hin, osa taas kertoo päinvastaista. Jospa kuun nel tai-
siin ja huomioitaisiin paikallisia kalastajia, jotka tuntevat ym-
pä ris tö ve ten sä tarkemmin kuin kukaan muu. Kes kus te luis sa
tulee ilmi selkeästi usko siihen, että merimetso vaikuttaa hai-
tal li ses ti paikallisiin kalakantoihin. Tällaista tietoa saa vain
kes kus te le mal la paikallisten ihmisten kanssa, ihmisen, joka
tun tee ympäristönsä.

Kesämökkiläiset ja kesäasunnot ovat tärkeä osa Naantalia ja
sen ilmettä. Merimetsoyhdyskunta voi tuhota saaren vuosiksi
käy tän nös sä mahdottomaksi elää ja käyttää. On totta, että
ky sees sä on vain yksi saari, mutta entä, jos se on juuri sinun
ja lastesi rakas mökkisaari. Myös ympäröivät saaret kärsivät
ha ju hai tois ta. Naantalin niin paljon puhuttua matkailuakaan
ky sei set saaret tuskin kehittävät.

Ammattikalastajien joukko käy yhä harvemmaksi. Uusia, nuo-
ria kalastajia on vaikeaa saada alalle sen epävarman tu le vai-
suu den takia. Uskon, että nuoriakin kalastajia saataisiin alal-
le, jos kalakannat olisivat paremmalla tasolla. En halua kuu-
lua joukkoon, joka päätöksillään aiheuttaa vanhan elinkeinon
alas ajon.

Naantalin kaupungin tulee tehdä yhteistyötä muiden saa ris to-
kau pun kien ja -kuntien sekä muiden alan toimijoiden kanssa
ja etsiä aktiivisesti keinoja merimetsokannan rajoittamiseksi
sel lai sel le tasolle, jossa haitat ovat selkeästi nykyisiä haittoja
pie nem mät.



Puhtaamman luonnon, lähikalan, ison joukon kesämökkiläisiä
se kä paikallisia asukkaita, ammattikalastajien sekä itseni puo-
les ta."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.
Kaupunginhallitus 18.06.2018 § 262

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen teknisille pal ve-
luil le sekä saaristolautakunnalle val mis tel ta vak si ja mah dol li-
sia toi men pi tei tä varten.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


